
Betreft internet consultatie m.b.t. het voornemen van de Minister om de jacht op het konijn en de 

haas in o.a. de provincie Groningen te sluiten. 

Hierbij wil ik aangeven het niet eens zijn met het voornemen van  de minister de jacht op het haas en 

konijn in de provincie Groningen te stoppen en maak dan ook  bezwaar tegen dit besluit om de 

volgende redenen: 

Ondergetekende is geboren en getogen in het gebied waar ik vanaf 1976 de jacht  en beheer toepas. 

Het jachtveld, ongeveer 750 ha bestaat uit bos, weiden en es gronden en ligt op de grens van de 

provincies Groningen en Drenthe. 

 Ik heb het gebied in de afgelopen jaren zien veranderen door o.a. ruilverkaveling,  veranderde 
landbouw methoden maar ook door de toenemende recreatiedruk. Door deze veranderingen 
hebben ook de dieren hun gedrag  aangepast.  Zo zijn met name het ree en het haas 
“nachtdieren”geworden. Omdat ik in het gebied woon,  weet ik door dagelijks in het terrein 
aanwezig te zijn en zowel overdag als in de nachtelijke uren met warmtecamera’s waar te nemen 
waardoor ik een nauwgezet beeld van de aanwezige dieren krijg en krijg ik een jaarrond beeld kan 
vormen.  Mijn waarnemingen, gebaseerd op jaarrond tellingen,  is dan ook  dat de hazenstand niet 
afgenomen is maar stabiel is gebleven!! 
 
De WBE  houdt jaarlijks tellingen. De jagers hebben allemaal een jachtdiploma, een gedegen   
opleiding waarvoor ze een examen hebben afgelegd . Ze hebben dus kennis van zaken. Deze 
jaarlijkse  tellingen geven een heel goed beeld en een schat aan gegevens van  de aanwezige dieren 
in de WBE van ongeveer 10.000 ha. De telgegevens worden aan de FBE doorgegeven. Het is dan ook 
stuitend te horen dat deze telgegevens niet worden meegenomen en niet erkend door het 
ministerie.  Waarom worden de tellingen van SOVON wel worden meegenomen is me een raadsel .   
In Groningen is er een nieuw faunabeheerpan ree door Provinciale Staten afgegeven. Ik heb de 
discussie hierover door de politieke partijen via internet gevolgd en ben geschrokken over de 
onkunde en kennis van deze mensen over met name het ree hebben. De politiek beslist dus over 
zaken waar men geen kennis  van heeft . Een hele slechte ontwikkeling die evenals  nu met het haas 
en het konijn op emotie gebaseerd is en niet op kennis van zaken. 
 
Ook wil ik bezwaar maken tegen het feit dat de overheid de vrijstellingen niet repareert  waardoor 

we als jachthouders geen schade en beheer kunnen uitvoeren. Als een landbouwer schade heeft 

kunnen we niet optreden. Ook het niet kunnen beheren van de vossenpopulatie, die van enorme 

invloed is op de predatie van weidevogels geeft voor mij het beeld dat de minister niet weet 

waarover ze praat.  

Ik ga er dan ook vanuit dat de minister de sluiting op het haas en konijn repareert en de landelijke 

vrijstellingen op zeer korte termijn weer openstelt. 
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